
ŠTIRI VPRAŠANJA
NAJBOLJŠEMU
JUGOSLOVANSKEMU
STRUGARJU

Je 12 tisoč
dovolj?

Poznamo ga z Iške vasi. Če imajo nastop
• pcvci,- čc sc zberejo mladi igralci, če je v kraju
akcija, vcdno je med njimi 29-lctni Alojz
Janežič. Doscdaj smo ga srcčevali v domačem
kraju, tokrat pa smo mu pristopili v njegovem
drugcm domu, v SOZD ZPS delovna organi-
zacija Titovi zavodi Litostroj TOZD obde-
l a v a . • • ..:.• • . • • . . - - . , . . . •

Kakšna je bila vaša delovna pot do te zajet-
ne stružnice? »V litostrojski izobraževalni
center sta me zvabila prijatelja z vasi. To je
odlična strokovna šola, v kateri si teorija in
praksa neprekinjeno podajata roke. Po treh
odličnih letih šolanja sem prispel za manjšo
stružnico in potem napredoval. Spominjam se,
da sem prvič dobil v kuverti 45 starih tisoča-
kov. Sedaj sem že deseto leto na tej velikanki,
na kateri stružim posamezne velike dele žerja-
vov, turbin, črpalk. Okrog 12 tisoč dinarjev
zaslužim. Za to vsoto moram zelo dobro dela-
ti, tako, da se mi včasih zdi, da že kar preveč.
Novi pravilnik pušča slabše delavce za tisoč do
pet tisoč dinarjev za menoj. Tako delovno
naprezanje me je pripeljalo tudi do spozna-
nja, da bo potrebno v šolo. Spomladi bom s

pomočjo štipcndijc Litostrnja postal delovo-
dja. Tudi zdravjc mc jc prisililo v to odloči-
tcv.«

14. dclovno tokmovanje kovinarjcv Jugo-
slavijc jc torcj zmagoslavno slovo od slruž-
nicc?

»Za tckmovanje scm sc ložko odločil. To
scm čutil kot vcliko odgovornost do podjetja.
Na izbirncm tckmovnnju scm bil drugi, na
slovenskem in jugoslovanskem pa prvi. Ko
scm sc zavcdcl nalogc po izbirncm tckmova-
nju šišcnskih strugarjcv, scm šc tcmcljitcjc
prcštudiral vso toorijo. Zdobrimi odgovori mi
je lahko prinesla pomcmbnih 300 ločk. Kar
mak) neroden scm bil, ko scm moral prijcmati
za ročice šolskc univerzalne stružnice. Saj ve-
ste, kako sc počuti voznik, koscde izavtobusa
v fička. Tako je bilo meni. Pa sem se zbral in
dosogel naziv najboljšcga strugarja Jugoslavi-
je. Vsi so bili veseli mojega uspeha.«

Kolegi iz Litostroja so nas opozorili na vašo
izjemno voditeljsko suverenost?

»Res sem bil predsednik skupščine vseh
tekmovalcev »Kovinar 80«. Samostojnost in
odločnost pri nastopanju sem dobil v pevskem
zboru in dramski skupini. Tremitno setn pred-
sednik litostrojskega pevskega zbora, pa tudi
v nekaterih samoupravnih organih sem.

Šolanje verjetno oži vaše delo v Iški vasi?
»Trenutno res hodim le na pevske vaje in

nastope. Med igralce bom spet prišel po kon-
čani šoli. Ne zanemarjam pa dolžnosti v orga-
nih nove krajevne skupnosti. Še predvsem
zato ne, ker moramo kar najhitreje zgraditi
nove proslore za krajevne potrebe. Pri tem
bomo prav gotovo sodelovali vsi krajani.

Ob pogovoru o mojem delu v Litostroju in
Iški vasi, pa želim, da bi se z usmerjenim
izobraževanjem ponovno dvignila vrednost
proizvodnega dela.« STANE JESENOVEC


